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Lieve lezer, 

Het feit dat je dit document aan het lezen bent, betekent dat
jij geïnteresseerd bent om de OWee van 2025 te
organiseren. Dat is geweldig nieuws! Waarschijnlijk heb jij
zelf de OWee al een (aantal) ke(e)r(en) meegemaakt. Je hebt
‘m zelf gelopen als deelnemer en misschien ben je ook wel 
mentor geweest of heb je geholpen als werkactie of in een
van de vele commissies. De organisatie van de OWee houdt
veel meer in dan je in eerste instantie zou denken. 

Als OWee Bestuur zet je je een half jaar in voor alle
studenten die in Delft komen studeren. Dit zijn studenten
van de TU Delft, Haagse Hogeschool of Hogeschool Inholland
Delft die vaak nog niet bekend zijn met Delft, de campus en
het studentenleven. Jij kan hier verandering in brengen!

Alle activiteiten die op het programma staan worden van
begin tot eind door het OWee Bestuur opgezet. 

Naast het organiseren van activiteiten, is het ook belangrijk
om het contact met vele partijen te onderhouden. Zo zitten
we om de tafel met alle studie- en studentenverenigingen
van Delft, die allemaal zichzelf graag van hun beste kant
willen laten zien met een eigen kleur en verschillende
promotiestunts. Velen organiseren ook een eigen
avondprogramma en bieden overdag of ‘s avonds maaltijden
aan. Dit moet allemaal in goede banen worden geleid door
het OWee Bestuur als coordinator. 

Tijdens de OWee moet er niet alleen rekening gehouden
worden met de studenten maar ook met de stad. Hiervoor is
nauw contact met de gemeente en de bewonersvereniging
waarmee je vaak aan tafel gaat zitten. Daarnaast ga je
koffiedrinken met de burgemeester van Delft en voor de
vergunningaanvraag zit je vaak om tafel met
gemeenteambtenaren, de brandweer, de politie, parkbeheer
van de campus en vele andere partijen. 

De OWee wordt georganiseerd ten behoeve van de drie
onderwijsinstellingen van Delft: TU Delft, Inholland Delft en
de Haagse Hogeschool. Je zult dus ook met deze
instellingen veel te maken hebben. Verder krijg je begeleiding
vanuit de TU Delft. Elke twee weken vergader je met de
OWee supervisors, Alexander Lokhorst, Sanne Gijsberts en
twee adviseurs die allebei de OWee in het verleden
georganiseerd hebben. 

Zij helpen je met allerlei ingewikkelde en ook praktische
zaken. Daarbij krijg je verschillende trainingen en 
workshops aangeboden. Tijdens de Insights workshop leer
je jezelf beter kennen. Wat voor type persoonlijkheid ben
jij? En wat voor type zijn je bestuursgenoten? Hoe zorg je
ervoor dat jullie met al deze verschillende types een
goede groep vormen die elkaar aanvult en ondersteunt? 

Naast de Insights workshop, wordt er een acquisitie-,
timemanagement- en feedbacktraining gegeven. Is er iets
waarvan jij denkt dat het handig is om te leren voor het
organiseren van de OWee? Er is altijd ruimte voor
suggesties en voor nieuwe ideeën! De bestuursperiode
zelf is natuurlijk het meest leerzaam van al. 

Natuurlijk organiseer je de OWee vooral voor alle
aankomende studenten van Delft. Om hen draait de
OWee! Jij kan ervoor zorgen dat ruim drieduizend
eerstejaars een geweldige start van hun studietijd krijgen
en hun plekje gaan vinden in Delft! 

Om een indruk te geven van de inhoud van verschillende
functies, staat in dit document per functie kort
beschreven wat deze inhoudt en waarmee je zoal te
maken kan krijgen. Sommige taken staan vast bij een
functie, maar veel taken kunnen ook door andere functies
uitgevoerd worden. Zo kan het dat de Voorzitter de
Backstage Campus Tour organiseert en het Hoofd
Acquisitie het Schiediner opzet. Onderling verdeel je dus
alle taken, zodat iedereen een takenpakket krijgt dat bij
hem/haar past. 

Wil je meer informatie? Houd je dan vooral niet in en
neem contact met ons op! Bel ons gewoon even of maak
een afspraak met een van ons om een kopje koffie te
drinken, zodat we al je vragen kunnen beantwoorden! 

Voor een direct gesprek kan je donderdag 12 september
langskomen vanaf 17:00. We houden dan een
interesseborrel waar jij al je vragen kan stellen en de
sfeer van de OWee alvast kan proeven. 

Tot snel! 

Het 51ste OWee Bestuur

De OWee organiseren



Wist je dat?
De OWee het grootste meerdaagse evenement van Delft is?
De OWee meer dan 15 evenementen heeft in 5 dagen met bezoekersaantallen tussen de 200 en
8.000 mensen?
Er 6.510 Binassen zijn gedrukt?
Er meer dan 25.000 e-mails naar deelnemers zijn verstuurd?
Er jaarlijks meer dan 251 meehelpende studenten zijn?
Er meer dan 151 mensen een commissie hebben gedaan bij de OWee?
Er meer dan 75 studie- en studentenverenigingen hebben meegeholpen aan de OWee? 
Er ieder jaar meer dan 3.000 OWee deelnemers en 510 mentoren zijn?
De digitale dag door meer dan 2.000 mensen is bekeken?
Er meer dan 10.000 uur voorbereiding is gestoken?
Er al 51 OWee’s hebben plaatsgevonden?
Er jaarlijks 600 broden zijn gegeten?
Je na de OWee als traditie samen met je bestuur een week op vakantie gaat?
Er elk jaar onder andere een OWee-kamp, ereledendiner, oud-besturendiner, zomerborrel,
commissie-uitjes en functiediner zijn?



Aanmelden 
Deadline: 29 september 23:59 
Aanmelden kan via www.OWee.nl. Stuur je motivatiebrief
(één A4), CV en een foto van jezelf mee. In je motivatiebrief
verwachten wij een inzicht in je enthousiasme, je
geschiktheid en je achtergrond, zodat wij ons al een beeld
kunnen vormen van jou als persoon. Geef daarbij ook aan
hoeveel studiepunten je hebt c.q. denkt te hebben bij de
start van de fulltime-periode (half februari 2025). 

Sollicitatiegesprekken 
Indicatie: 3 oktober t/m 11 oktober 
Wij zullen alle motivatiebrieven en CV’s doornemen.
Vervolgens krijg je van ons bericht of je wel of niet wordt
uitgenodigd voor een sollicitatiegesprek. Tijdens dit gesprek
zullen we je een aantal gerichte vragen stellen zodat we een
goede indruk van je kunnen krijgen, qua persoonlijkheid,
kwaliteiten en motivatie. 

Workshopronde 
Donderdag 17 oktober (de hele middag) 
Aan de hand van de sollicitatiegesprekken zal een aantal
mensen geselecteerd worden die doorgaan naar de
workshopronde. In groepjes werk je een middag aan
verschillende cases. 

Mocht jij de OWee 2025 gaan organiseren, dan is het
belangrijk dat de volgende data alvast in je agenda staan!
Buiten deze data zijn er nog een aantal andere momenten
waarop je aanwezig dient te zijn. Deze momenten moeten
nog bepaald worden. 

Kennismaking 
Vrijdag 18 oktober (avond) 
Vandaag maak je kennis met je bestuursgenoten en je
voorgangers. 

Facts & Figures 
Nog niet bekend 
Afsluiting van OWee 2024, tevens eerste kennismaking
met vele partijen die bij de OWee betrokken zijn.

Overdrachtsweekend 
8 t/m 10 november 
Tijdens jouw OWee periode zal je regelmatig vragen
hebben over vorig jaar. Het is dan fijn om je voorgangers
goed te kennen zodat je ze altijd even kan bellen. In dit
weekend leren wij elkaar beter kennen. Daarnaast zullen
we een start maken met de overdracht. 

Functieverdeling 
30 november
Na het overdrachtsweekend heb je een beter idee wat alle
functies inhouden en is het tijd om samen functies te
gaan verdelen. 

De periode voordat je start 
Vanaf 10 februari 2025 begint de fulltime periode. Voor
deze tijd is het nog gewoon mogelijk om al je
studiepunten te halen, echter zijn er wel een paar dingen
die al voor de fulltime periode plaatsvinden. Een aantal
hiervan staan hierboven, de rest is wat vrijer in te delen.
Zodra bekend is dat jij de OWee mag gaan organiseren
kan je rustig beginnen met je in te lezen in de taken en
functies. Aan het begin van Q2 krijg je een Insights
cursus, waarbij je jezelf en elkaar beter leert kennen en
ga je de functies verdelen. Dit gebeurt meestal op één
dag. Zodra je functie vaststaat kan je beginnen met
inwerken door een paar keer met je voorganger te gaan
zitten, dit gaat vaak ook nog door tijdens je
fulltimeperiode. Daarbuiten is het natuurlijk leuk om je
bestuur al beter te leren kennen. Hierin zijn jullie helemaal
vrij, een aanrader is wel om de CoBo’s van de
introductieweken in andere steden mee te pakken!

Aanmelden & Data
Ben jij al enthousiast geworden? Meld je dan aan voor de sollicitaties! Hieronder
staat alle informatie die je nodig hebt.



SUZE VERNOOIJ

VOORZITTER
Studie (bij start OWee Bestuur)

Leeftijd (bij start OWee Bestuur)

5e jaars Civiele Techniek

22 jaar

Algemeen

Waarom ben jij OWee Bestuur gaan
doen?

Wat heb je geleerd tijdens je
bestuurstijd? 

Wat zal je nooit vergeten? 

Waarom raad jij het aan om je op te
geven voor OWee Bestuur? 

Als voorzitter ben je het gezicht van de OWee. Je bent
het eerste aanspreekpunt voor veel externe partijen en je
bent overal een beetje bij betrokken. Denk hierbij aan de
gemeente, de onderwijsinstellingen, de pers en de TU
Delft, jij bent de contactpersoon. Hiernaast ben je
verantwoordelijk voor je bestuur. Je leidt de
vergaderingen en bereidt deze ook voor. Je weet waar
iedereen mee bezig is en hoe ver ze zijn. Het is dus
belangrijk dat je altijd scherp bent! Ieder jaar heeft de
voorzitter een ander takenpakket naast de vaste taken
die bij de functie horen. Het belangrijkste is dat je het
overzicht houdt en dat je ervoor zorgt dat je hele bestuur
bij blijft. Ook is de Centrale Opening elk jaar een
evenement wat voornamelijk door de voorzitter wordt
georganiseerd, waarbij je zelf ook een speech mag
geven. Een mooie ervaring! 

Het studentenleven vloog voor mijn gevoel veel te snel
voorbij, en ik merkte dat ik behoefte had aan iets dat me
zou uitdagen en waar ik echt naar uit kon kijken. Het
organiseren van een evenement zoals de OWee leek me
een geweldige kans om iets naast mijn studie te doen.
Bovendien is je studententijd het perfecte moment om
grote verantwoordelijkheden op je te nemen en
tegelijkertijd de ruimte te krijgen om jezelf te ontwikkelen
en van je fouten te leren. Toen ik me begon te verdiepen
in de functie van voorzitter, realiseerde ik me dat er veel
meer bij komt kijken dan ik in eerste instantie dacht. Het
gaat niet alleen om speeches geven; iedereen kan deze
rol op zijn eigen manier invullen, afhankelijk van je
bestuursgenoten en de situatie. 

Wat ik gaaf vind aan deze ervaring, is dat je echt ergens
naartoe werkt. Je bent bezig met iets concreets, en
samen met je bestuur werk je toe naar dat ene grote
moment. Het voorbereiden, alles opbouwen, en
uiteindelijk zien hoe de deelnemers ervan genieten—
daar doe je het voor. Tijdens mijn bestuursjaar heb ik
enorm veel geleerd. Ik heb ontdekt hoe belangrijk het is
om te vertrouwen op mijn eigen kwaliteiten, en ik ben
zelfverzekerder geworden in wat ik kan bijdragen. 

Dat is een lastige vraag. Wat mij altijd bij zal blijven, is
hoe hecht de OWee Family is. Aan het begin van mijn
bestuursjaar zeiden oud-bestuursleden vaak dat ze
jaloers waren dat wij nog aan het begin stonden. Nu
begrijp ik precies wat ze bedoelden. De organisatie van
de OWee is niet alleen ontzettend leuk, maar ook enorm
leerzaam. Een ervaring die ik niet had willen missen. 

Het grootste evenement van Delft neerzetten, is iets wat
je meeneemt voor de rest van je leven. De energie die je
krijgt van al die blije gezichten die op jouw evenement
staan, is onevenaarbaar. Daarnaast bouw je (zeker als
voorzitter) een gigantisch netwerk op, waar je nog heel
veel aan gaat hebben in de rest van je studententijd of
carrière. En als kers op de taart, houd je er een hele
hechte vriendengroep aan over. 
 



METTE VAN DEN HEUVEL
VICE-VOORZITTER &
HOOFD COMMUNICATIE

Studie (bij start OWee Bestuur)

Leeftijd (bij start OWee Bestuur)

4e jaars Technische Bestuurskunde

22 jaar

Algemeen

Ik heb dit jaar de functie Vice-Voorzitter & Hoofd
Communicatie mogen vervullen, wat ik ontzettend leuk
vond. Mijn functie was heel divers en je hebt veel
verantwoordelijkheden. Het is eigenlijk een combinatie
van twee functies. Aan de ene kant was ik Hoofd
Communicatie & Design. In het eerste deel van het jaar
ben je hierbij vooral bezig met het opzetten van de
website, app, algemene huisstijl en de BINAS. Vanaf mei
helpen de communicatiemanagers je met de website en
app. Voor het design gedeelte krijg je hulp van 3 andere
bestuursgenoten waarmee je in het zogenoemde
drukwerkeiland zit. Zij helpen je met veel taken zoals het
ontwerpen van de huisstijl, social media, BINAS en
bewegwijzering. Hierdoor heb je een leidinggevende rol in
zowel het drukwerkeiland als aan de komkommers.
Daarnaast heb je als Hoofd Communicatie contact met
de gemeente, bewoners en pers. Dit is onwijs uitdagend
en bovenal interessant omdat je goed leert presenteren,
communiceren en met verschillende soorten mensen
omgaan. Dit sluit goed aan bij de rol als Vice-Voorzitter
omdat je zo gemakkelijk de voorzitter kunt ondersteunen
en veel taken samen op kunt pakken zodat je ook met
iemand kunt sparren.  

Waarom ben jij OWee Bestuur gaan
doen?

Wat zal je nooit vergeten? 

Waarom raad jij het aan om je op te
geven voor OWee Bestuur? 

Ik vind het al mijn hele studententijd leuk om dingen op
te pakken naast mijn studie, omdat je daar ontzettend
veel van leert (wat je niet bij je studie meekrijgt), veel
mensen leert kennen en echt uit je comfortzone kunt
stappen. Daarnaast leer je heel veel soft skills die je
naar mijn mening niet per se meekrijgt in je studie en
echt alleen in de praktijk kunt leren. Ik ben enthousiast
geworden over de OWee omdat ik eerst een commissie
bij de OWee heb gedaan.

Hierdoor heb ik goed kunnen zien wat het bestuur doen
inhield, en daar werd ik heel enthousiast van. Werken
naar een praktisch einddoel (het grootste evenement
van Delft) vond ik heel gaaf en ik was benieuwd wat ik
daaraan kon toevoegen om het op mijn manier nog meer
te verbeteren. Dit vond ik een hele leuke uitdaging.

Ik zal niet snel vergeten hoe het is om een half jaar aan
werk, werkelijkheid te zien worden. Een half jaar werk je
met zijn achten zo ontzettend hard aan de OWee. Van de
social media bijhouden tot artiesten uitzoeken tot
persconferenties geven, alles komt samen in de OWee.
Het is eigenlijk niet te omschrijven hoe vet het is om al
dat harde werk tot leven te zien komen en te zien dat
alle deelnemers en Delftse studenten het zo naar hun
zin hebben op jouw evenement.  

Ik raad iedereen aan om OWee bestuur te doen, omdat
je je op een unieke manier kunt ontwikkelen. In Delft is
de OWee een uniek evenement en tevens ook het
grootste evenement. Om je hier met zijn achten voor in
te zetten is niet alleen leuk maar ook ontzettend
leerzaam. Je kunt je ontwikkelen op zoveel verschillende
vlakken, en dit is ook helemaal naar jouw eigen wensen
en verwachtingen te smeden. Daarnaast maak je
vrienden voor het leven en leer je heel goed werken in
een groep. Tot slot is het natuurlijk een klein voorproefje
voor het werkende leven, dus ook nog eens een hele
mooie kans om te zien wat je leuk vindt en wat bij je
past.  



PIM VAN MILDERT

SECRETARIS
Studie (bij start OWee Bestuur)

Leeftijd (bij start OWee Bestuur)

5e jaars Civiele Techniek

23 jaar

Omdat iedereen zoveel verschillende taken en
opdrachten heeft is het cruciaal dat er helder wordt
gecommuniceerd over wie wat doet en wanneer. Ik heb
erg genoten van het zien hoe onze groepsdynamiek zich
ontwikkelde tijdens de bestuursperiode.  We hebben
echt als team gefunctioneerd en geleerd hoe je het best
met elkaar kan communiceren, terwijl we ook zoveel
leuke dingen gedaan hebben! OWee Bestuur is een
prachtige kans om uit te vinden hoe je productiviteit en
gezelligheid combineert tot een fantastische tijd (en
fantastische OWee!). 

Algemeen

Persoonlijke ervaring

Wat heb je geleerd tijdens je
bestuurstijd? 

Wat zal je nooit vergeten? 

Gedurende je bestuursjaar ben je heel veel kleine
dingetjes aan het doen, waardoor je soms vergeet wat
het grote geheel is waar je naartoe werkt. Tijdens het
Openingsfeest stonden wij op het podium, kijkend naar
de duizenden mensen die aan het feesten waren, en
toen realiseerde ik mij weer waar wij dit allemaal voor
deden. Die gigantische menigte, met al die mensen, zal
deze avond en deze week voor de rest van hun leven
onthouden. Wij hebben iets georganiseerd dat mensen
goede herinneringen heeft gebracht, vrienden heeft laten
maken en een plekje in een nieuwe stad heeft gegeven.
Dat is zo ongelovelijk waardevol, ik zou het zo weer
doen.

Waarom raad jij het aan om je op te
geven voor OWee Bestuur? 

Als Secretaris & Hoofd Deelnemers heb ik mij dit jaar
met van alles en nog wat bezig gehouden. De functie
bestaat eigenlijk uit twee delen, zoals de naam al doet
vermoeden. Aan de ene kant heb ik als Secretaris
contact onderhouden met de studieverenigingen, de
hogescholen, de mentoren en andere externe partijen.
Aan de andere kant als Hoofd Deelnemers was ik
verantwoordelijk voor het schrijven van de brieven naar
de (potentiële) deelnemers, het opzetten en beheren van
de inschrijvingen, al het contact met de deelnemers, het
verhogen van de participatiegraad en het werven en
trainen van de mentoren.  

Ik vond deze functie heel erg leuk om een paar redenen.
Ten eerste ben je als Secretaris het aanspreekpunt voor
veel externe partijen waardoor je een goed beeld hebt
van wat er allemaal gebeurt tijdens de organisatie van
de OWee. Ook is het erg gezellig om contact te hebben
met alle studieverenigingen. Het afstemmen van de
Eerstejaarsweekenden met de OWee is best een klus, ik
vond het een heerlijke uitdaging om dit zo soepel
mogelijk in elkaar over te laten lopen. Verder heb ik als
Hoofd Deelnemers veel interactie gehad met (je raadt
het niet) de deelnemers! Het is heel fijn om mensen te
spreken en te luisteren naar degenen waar je het
uiteindelijk voor doet. 

Hoe belangrijk het is bij zo’n groot evenement en zo’n
groot team (8 bestuursleden, 4 supervisieteam, 26
commissieleden) om goede structuur en communicatie
te hebben. Je hebt zelf heel veel dingen waar je
tegelijkertijd mee bezig bent, daar overzicht in houden is
een skill waar ik de rest van mijn leven gebruik van zal
maken. 

Als je op zoekt bent naar een hechte vriendengroep en
een uitdaging op gebied van logistiek en communicatie
op grote schaal en iets terug wil doen voor het
studentenleven in Delft, dan is dit bestuur wat voor jou.
Tijdens je bestuursperiode leer je enorm veel over jezelf,
wat je al wel en niet goed kan, en ontwikkel je skills
waar je heel je leven nog baat bij hebt. Verder staat het
OWee bestuur erom bekend dat oud-besturen ook heel
betrokken en actief blijven, je krijgt er een (OWee)
familie bij waar je de rest van je leven nog plezier van
hebt! 



KASPER WEEL
PENNINGMEESTER

Studie (bij start OWee Bestuur)

Leeftijd (bij start OWee Bestuur)

3e jaars Lucht- en Ruimtevaarttechniek

20 jaar

Algemeen
Als Penningmeester ben je verantwoordelijk voor alle geldzaken
van de OWee. Jij bent degene die het beste inzicht heeft in hoe
de OWee er financieel voorstaat en jij bepaalt dan ook waar er
wel en waar er geen geld aan wordt uitgegeven. Dit is een grote
verantwoordelijkheid, maar daardoor ook super leerzaam!
Verder werk je als Penningmeester met al je bestuursgenoten
veel samen en heb je veel inzicht in wat er allemaal gebeurt,
omdat nou eenmaal bijna alles wat je als OWee wilt realiseren
geld kost. Daarnaast heb je veel contact met externe partijen,
zoals leveranciers en afdelingen binnen de TU. Een van je
grootste verantwoordelijkheden als Penningmeester is het
maken en vervolgens blijven updaten van de begroting. Dit kan
best een uitdaging zijn, omdat er door het jaar heen heel veel
kan veranderen. Je moet hierbij denken aan het verwachte
aantal deelnemers, opgehaalde acquisitie en allerlei
onverwachte situaties/kosten. Los van je taken als
Penningmeester heb je ook meer dan genoeg tijd om
evenementen te organiseren, zo ben ik afgelopen jaar onder
andere bezig geweest met het Schiediner en de
Openluchtbioscoop.

Waarom ben jij OWee Bestuur gaan
doen?

Aan het begin was dat erg leuk, spannend, interessant en
maar vooral erg uitdagend! Zelf houd ik heel erg van mijzelf
uitdagen en ging ik hier dus ook helemaal in op. Door dit alles
heen navigeren samen met je bestuur is een enorm leerzame
reis. Wat ik hier vooral uit heb gehaald is hoe ik mij
professioneel opstel, moeilijke keuzes maken en het nauw
samenwerken in een team. 

Wat zal je nooit vergeten? 

Wat heb je geleerd tijdens je bestuurstijd?

Waarom raad jij het aan om je op te geven
voor OWee Bestuur? 

Het jaar voordat ik OWee bestuur ben gaan doen, heb ik een
commissie bij de OWee gedaan. Vorig jaar was ik
Eventmanager en ben ik enorm verrast door wat de OWee mij
gebracht heeft. Het gaf veel voldoening om samen met een
hechte groep een evenement neer te zetten dat zoveel
blijdschap en plezier bracht aan alle aankomende studenten.
Na de OWee gaf dus ook gauw de interesse om zelf bestuur te
gaan doen. Ik ben sterk van mening dat het tijdens je
studententijd erg belangrijk is je buiten je studie verder te
ontwikkelen en ik zag dit bestuur als de perfecte mogelijkheid
om dit te doen. Tijdens mijn tijd als Eventmanager zag ik ook
hoe hecht heel de crew is, maar ook alle besturen van de jaren
daarvoor. De sfeer was zó uniek en deze heb ik tot nu toe ook
nog nergens anders gezien. 

Aan het begin van het jaar spring je eigenlijk gelijk het diepe in.
Er is al wel heel veel kennis van vorige jaren en zelf neem je
dat ook mee, maar toch is vrijwel alles helemaal nieuw. Ineens
zijn er meerdere leveranciers waarmee ik in gesprek moest; er
moesten keuzes gemaakt worden die niet alleen impact
hebben op jezelf maar op duizenden betrokkenen. 

De allereerste dag van de OWee blijft mij heel erg bij. Ik stond
toen op de opbouw van het Schiediner. Tot aan dat moment
zijn we maandenlang bezig geweest met alles organiseren,
alleen hadden we nog geen deelnemer gezien. De opbouw was
vlak voordat de deelnemers zouden komen klaar en iedereen
stond op zijn post klaar om het evenement te laten beginnen.
Toen eenmaal alle deelnemers arriveerden en zich op het
terrein begonnen te begeven, vond ik dat een heel apart
moment maar is dit alsnog één van de beste herinneringen die
ik heb aan de OWee.  

De kans om binnen een half jaar een groots evenement door
de hele stad te organiseren, terwijl je nog student bent, is een
unieke ervaring die je niet mag laten schieten. Het is niet
alleen een manier om iets terug te geven aan de
studentengemeenschap en duizenden aankomende studenten
een warme ontvangst te bieden, maar het is ook een kans om
jezelf op een ongekende manier te ontwikkelen. Als OWee
Bestuurder word je deel van een hecht team dat samen naar
een geweldig doel toewerkt. De persoonlijke groei die je zal
doormaken, is nu nog nauwelijks voor te stellen maar is het
100% waard!  



SUUS LUIKEN
HOOFD ACQUISITIE

Studie (bij start OWee Bestuur)

Leeftijd (bij start OWee Bestuur)

4e jaars Technische Bestuurskunde

21 jaar

Algemeen

Waarom ben jij OWee Bestuur gaan
doen?

Wat heb je geleerd tijdens je
bestuurstijd? 
Het meeste dat ik heb geleerd tijdens mijn tijd als
bestuur is samenwerken in zo'n grote organisatie. Er
komt veel meer bij kijken dan ik van te voren had
verwacht. Er zijn veel meer actoren betrokken en je moet
heel veel balletjes in de lucht houden. Van acquisitie heb
ik het meest geleerd hoe je moet onderhandelen met
bedrijven, maar ook leer je bedrijf structuren echt goed
kennen en is het heel leuk om samen met een bedrijf tot
een mooie samenwerking te komen. Naast acquisitie
ben je ook verantwoordelijk voor evenementen waar heel
veel logistieke taken bij komen kijken, ook daar leer je
weer heel veel van.  

Wat zal je nooit vergeten? 

Waarom raad jij het aan om je op te
geven voor OWee Bestuur? 

Als Hoofd Acquisitie was mijn verantwoordelijkheid het
binnenhalen van zo veel mogelijk acquisitie. Acquisitie
nam het meeste van mijn tijd in; sponsorbrochure
opstellen, bedrijvenlijst opstellen, en natuurlijk bellen!
Contracten opstellen en facturen opstellen hoorde er ook
bij, voor dat laatste had ik veel contact met Finance van
de TU. Daarnaast ben je ook verantwoordelijk voor je
acquisitie team, hun aansturen is dus ook een grote
taak.  

De belangrijkste reden dat ik voor OWee bestuur heb
gesolliciteerd, is omdat het me heel leuk leek om zo'n
groot evenement te organiseren met een hele leuke
groep mensen. Ik ben zelf in 2023 ook eventmanager
geweest, waardoor ik de OWee al van dichtbij heb
meegemaakt. Je zet een geweldige week neer voor de
eerstejaars studenten en daarnaast leer je zelf ook nog
heel veel nieuwe dingen. Dat laatste was een andere
grote reden voor mij om het OWee bestuur te gaan doen.
De OWee is de start van het studentenleven van ruim
3000 studenten. Jij bepaalt met zeven andere studenten
hoe deze week gaat lopen en of de nieuwe Delftse
studenten een succesvolle start maken. Dit kan
bepalend zijn voor de rest van zijn/haar studentenleven.
Het is een hele grote verantwoordelijkheid, en hoewel
dat soms best eng kan zijn, is het ook iets waar je
enorm veel van leert en waardoor je echt leert wat je
allemaal kan. Ook niet onbelangrijk, je maakt vrienden
voor het leven! Ik heb een superleuke tijd gehad met
mijn bestuursgenoten, dat heeft echt mijn (half) jaar
gemaakt. 

Het is echt onmogelijk om één ding te benoemen dat ik
nooit zal vergeten. De eerste keer dat we onze pakken
aanhadden, onze themapresentatie, de eerste keer dat
ik op acquisitiegesprek ging, de eerste keer dat ik een
grote fout maakte, Tour de Parents met bestuur, en veel
van de OC borrels. Je doet erg veel tijdens de OWee,
maar wat me altijd bij zal blijven is de band die we met
elkaar hadden als bestuur en hoe gezellig het altijd was
op het hok. 

Omdat je iets gaat doen wat je waarschijnlijk nooit meer
gaat of kan doen. Je organiseert een meerdaags
evenement voor ongeveer 3000 studenten, terwijl je zelf
‘maar’ student bent. Het is een onvergetelijke ervaring
waar je ongelooflijk veel leert en hele goede vrienden
maakt, en je zet je in voor een heel belangrijk doel. Ook
niet onbelangrijk, je wordt onderdeel van een hele leuke,
actieve, en hechte community van (oud) OWee-
bestuurders. OWee bestuur doen is met kop en
schouders de beste beslissing die ik heb gemaakt in
mijn studentenleven, en ik zou het aan iedereen
aanraden.  



SYBE DE HAAN
COMMISARIS EXTERN

Studie (bij start OWee Bestuur)

Leeftijd (bij start OWee Bestuur)

4e jaars Technische Bestuurskund

21 jaar

Algemeen

Waarom ben jij OWee Bestuur gaan
doen?

Wat heb je geleerd tijdens je
bestuurstijd? 
Als Commissaris Extern werk je met veel verschillende partijen
samen. Zij zijn echter allemaal heel verschillend en willen ook
verschillende dingen. Hoe ga je hiermee om en hoe
communiceer je met iedereen. Het is hiervoor namelijk
belangrijk dat je duidelijk communiceert wat jij van hen wilt en
duidelijk krijgt wat zij van jou willen. Verder ben je ook veel
bezig met uitzoeken hoe je alle partijen tegemoet kan komen
en een gezamenlijke oplossing kan vinden waar iedereen blij
mee is. Je hebt gedurende je bestuurstijd veel verschillende
taken en bent dus elke keer weer ergens mee bezig waar je
niks van af weet en leer je dus ontzettend veel. Van structuur
in je dag brengen, grote meetings leiden, acquisitie doen, tot
praktische taken zoals AutoCAD, MailMerge. Verder heb ik ook
veel meer zelfvertrouwen in mijn eigen keuzes en hoe ik deze
verdedig en mijn mannetje sta. 

Wat zal je nooit vergeten? 

Waarom raad jij het aan om je op te
geven voor OWee Bestuur? 

In Delft zijn er meer dan 65 studenten-, sport- en
cultuurverenigingen die allemaal deel willen zijn van de OWee.
Als Commissaris Extern ben jij voor hen de onmisbare spil in
het wiel. Je neemt de belangen van de verenigingen mee,
informeert de verenigingen over updates omtrent de OWee en
je representeert de verenigingen binnen je bestuur. Elke
vereniging is heel verschillend en heeft dus ook zijn eigen
wensen tijdens de OWee. Als Commissaris Extern zorg jij ervoor
dat elke vereniging het beste uit de OWee haalt. Je hebt elke
week meerdere vergaderingen met verenigingen, die serieus
beginnen maar vaak overgaan in een gezellige borrel.
Daarnaast heb je veel mail- en belcontact met de verenigingen
om alle diverse vragen en verzoeken te beantwoorden. Tijdens
de OWee zelf ben je verantwoordelijk voor de leukste maar ook
erg belangrijke evenementen zoals de Verenigingsparade,
Informatiemarkt en de Activiteitenmarkt. Afsluitend, zoals elke
oud Commissaris Extern zou zeggen, de leukste en gezelligste
functie! 

Ik heb ervoor gekozen om deel uit te maken van het OWee
Bestuur omdat ik als mentor en communicatiemanager de
OWee van dichtbij heb meegemaakt. Tijdens die weken heb ik
zelf van heel dichtbij meegemaakt hoe leuk en leerzaam de
OWee eigenlijk is. Bovendien heb ik vele mooie verhalen
gehoord van oud-bestuurders, die vertelden over hun
onvergetelijke ervaringen en de waardevolle vaardigheden die
ze hebben opgedaan. Deze verhalen hebben me gemotiveerd
om zelf ook een bijdrage te leveren en dit fantastische
avontuur zelf te beleven. Ik wilde mijn steentje bijdragen aan
het creëren van een onvergetelijke start voor de nieuwe
studenten in Delft en tegelijkertijd mezelf uitdagen en
ontwikkelen op manieren die tijdens mijn studie niet mogelijk
waren. 

Er zijn een hoop dingen die ik nooit zal vergeten van de OWee.
Van de eerste keer dat je je pak aan hebt, tot de eerste
vergadering die ik moest leiden, tot onze vakantie met bestuur
na de OWee. Maar als ik een ding zou moeten kiezen zouden
het toch de deelnemers zijn waar ik mee gepraat heb tijdens
de OWee. Hoe zij met een gigantische glimlach vertellen dat de
week die jij helemaal georganiseerd hebt de leukste week van
hun leven is vergeet je nooit. 

Een evenement zoals de OWee organiseren is iets wat je
waarschijnlijk nooit meer gaat of kan doen. Om als student het
grootste evenement van Delft neer te zetten, zoveel te leren,
ontzettend leuke ervaringen te krijgen, maar bovenal in zo'n
hechte familie terecht te komen. OWee bestuur ben je eigenlijk
voor de rest van je leven, je leert zo'n leuke, actieve en hechte
groep kennen. Van je bestuursgenoten, commissieleden, oud
besturen en andere personen aan toe waar je voor een lange
tijd nog veel leuke dingen mee gaat beleven. Een echte nieuwe
familie die je niet zomaar na de OWee kwijtraakt!  



ROBBERT LIP

LOGISTIEK I
Studie (bij start OWee Bestuur)

Leeftijd (bij start OWee Bestuur)

6e jaars Civiele Techniek

24 jaar

Algemeen

Waarom ben jij OWee Bestuur gaan
doen?

Wat heb je geleerd tijdens je
bestuurstijd? 

Wat zal je nooit vergeten? 

Waarom raad jij het aan om je op te
geven voor OWee Bestuur? 

Samen met Loe vervulde ik dit jaar de functie Logistiek.
Wij waren verantwoordelijk voor het organiseren van het
Openingsfeest, het Schiediner, de Cantus Sing-A-Long,
de Informatiemarkt op de Markt in Delft en nog veel
meer. Wij hebben ervoor gezorgd dat de evenementen
van de OWee tot leven komen!  
Als logistiek zorg je ervoor dat alles op het juiste
moment op de juiste plek is. Hiervoor sta je in nauw
contact met enorm veel partijen zoals de gemeente,
brandweer, politie, ongeveer honderd leveranciers en
veiligheidsafdelingen van de TU Delft, om de
evenementen zo geweldig en veilig mogelijk te maken.  
Dit alles doen de 2 logistieken van het bestuur samen
met een groep van 12 Eventmanagers. Dit is een OWee
commissie die op hun beurt een eigen takenpakket
hebben en ervoor zorgen dat tijdens de OWee alle
evenementen soepel verlopen. 

Ik had al langer de droom om een keer een grootschalig
evenement neer te zetten. De OWee is enorm divers. Je
organiseert grote feesten maar ook diners, twee markten
en nog veel meer. Doordat het zo divers is leer je wat er
allemaal komt kijken bij een breed scala aan
evenementen. Daarnaast vond ik OWee bestuur
interessant omdat je direct als bestuur alle
verantwoordelijkheid krijgt. Hierdoor krijg je alles mee. 

Ik vond het erg leerzaam om te realiseren dat in de
evenementenbranche niets vanzelf gaat. Voordat ik de
OWee had georganiseerd keek ik heel anders naar
festivals en andere evenementen. Nu zie je hoe veel
aandacht er in alle details is gegaan. Dit is mega
interessant om in te zien. 

Ik had nooit verwacht er zo'n grote groep met
enthousiaste oud-besturen voor je klaarstaan om je te
helpen. Ik vond het super waardevol om altijd vragen te
stellen aan je voorgangers.  
Daarnaast zal ik nooit vergeten de OWee, na er 6
maanden aan gewerkt te hebben, dan echt tot leven
komt en je dit kunt laten zien aan je familie en vrienden.
Het is een geweldig gevoel om over je eigen
festivalterrein te lopen en samen met je bestuur te
kijken wat je allemaal voor elkaar hebt gekregen. 

Omdat je ineens voor een half jaar allerlei grote
evenementen gaat organiseren, wat ontzettend leerzaam
is. Daarnaast word je super hecht met je
bestuursgenoten en je voorgangers. 



LOE SELDERS

LOGISTIEK II
Studie (bij start OWee Bestuur)

Leeftijd (bij start OWee Bestuur)

4e jaars Civiele Techniek

22 jaar

Algemeen
De functie Logistiek binnen de OWee is zo groot dat deze
door twee personen wordt uitgevoerd. Dit jaar hebben
wij, Robbert en Loe, deze rol op ons genomen. Logistiek
kan eigenlijk worden gezien als de verantwoordelijkheid
voor zowel materialen als personeel. Het belangrijkste
doel is ervoor te zorgen dat alle materialen op het juiste
moment op de juiste plaats aanwezig zijn. Een greep uit
de materialen die hierbij komen kijken: hekken, tenten,
tafels, stoelen, podia, afvalbakken, stroom, licht en
geluid, toiletten, bewegwijzering, portofoons, barren,
bier, pinautomaten, opslagcontainers en voertuigen. De
logistieke taak omvat het kiezen van de beste
leveranciers en het zorgvuldig afstemmen van wat,
wanneer en waar alles nodig is. 
Daarnaast zijn de Logistieken verantwoordelijk voor de
veiligheid tijdens de OWee. In de voorbereidingsfase
betekent dit dat je werkt aan de vergunningsaanvraag,
waarvoor je nauw samenwerkt met de gemeente, de
politie en de veiligheidsafdelingen van de TU Delft. Je
leert daarbij veel over wat er komt kijken bij het
professioneel organiseren van grote evenementen. 
Kortom, de Logistieken hebben de taak om overzicht te
houden en tegelijkertijd aandacht te besteden aan alle
details. In deze rol leer je alles wat nodig is om een
groot professioneel evenement te organiseren, van licht
en geluid tot vergunningen, en van drankleveranciers tot
totale planning. 

Waarom ben jij OWee Bestuur gaan
doen?
Het kwam bij mij perfect uit met mijn studie en hoe vet
als ik die ‘vrije’ tijd zou gaan gebruiken om een week vol
met zoveel verschillende evenementen voor alle nieuwe
studenten te gaan organiseren? Dat wilde ik wel gaan
doen! De kans om het grootste evenement van Delft te
organiseren kan bij geen enkel ander bestuur in Delft.
Naast dat ik de mogelijkheid om zoiets groots en
impactvol te organiseren heel graag aanpakte, merkte ik
ook meteen hoe betrokken oud besturen zijn en hoe
goed iedereen bevriend met elkaar is. Nergens anders
had ik zo’n hechte band tussen oud besturen en het
huidige bestuur gezien. Deze uniek sfeer binnen de
OWee voelde meteen als thuiskomen! 

Wat zal je nooit vergeten? 

Waarom raad jij het aan om je op te
geven voor OWee Bestuur? 

Er zijn honderd dingen over de OWee die ik nooit zal
vergeten, maar wat ik een speciaal moment vind was het
soundchecken van een van de artiesten van het
openingsfeest. Alles stond klaar en was ready, ik stond
in m’n eentje op een leeg festivalterrein met keiharde
muziek. Dat was voor mij het moment dat 6 maanden
voorbereiden en werken samenkwam en ik echt super
trots was op mijn bestuur en de commissies op wat we
allemaal neergezet hebben.   

Omdat je mega veel leert als OWee bestuur. Verder
maak je een geweldige nieuwe vriendengroep en leer je
echt heel erg veel nieuwe mensen kennen via de OWee.
Daarnaast is het organiseren van zo’n groot evenement
(waarschijnlijk) iets wat je maar 1x in je leven zult doen.
Je duikt in een ruim half jaar heel diep in de logistieke
wereld en wordt daar ook echt een expert in. Ondanks
dat je student bent krijg je opeens de kans en vrijheid
om het grootste evenement van Delft te organiseren.  


